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Milyen emlékeid vannak az iskoláról?  

Jókedvűen emlékszem vissza a Tinódiban töltött éveimre, és mosolyogva lépek be a kapun, 

mikor visszamegyek régi tanáraimat meglátogatni. 

Szerettél ide járni? 

Természetesen voltak rosszabb napok, de összességében szerettem ide járni, és a 

diáktársaimat is kedveltem. 

Melyik tanszakra jártál, kik voltak a kedvenc tanáraid? 

1-7-ig rajzra, itt Katóné Szántó Márta néni volt a tanárom és egész általános iskolai 

éveimben Ő volt a kedvenc tanárom. 8.-ban drámára jártam. 

A mai gyerekeknek mit üzennél, megérte a kitartás? 

A mai gyerekeknek azt üzenném, hogy tanuljanak általános iskolában rendesen, mert itt 

még könnyebb, mint amilyen a középiskolában lesz. Itt még több idejük és energiájuk van, 

nem kell messzire bejárniuk (legtöbbjüknek), és nincs is annyi dolguk. Ha általános iskolában 

lelkiismeretesen tanulnak, sokkal könnyebben indulnak el egy új iskolában. Mellesleg még azt 

is üzenném, hogy sportoljanak! A sport nagyon fontos minden életkorban, egészséges lesz 

tőle a lélek és a test is. 

Milyen sikereket értél el, oszd meg velünk, hogy mi is örülhessünk! 

17 évesen még nem mondhatom el magamról, hogy nagy sikereket értem volna el az 

eddigi életemben. A legbüszkébb talán a sportolásban elért eredményeimre vagyok. 

Lovaglásban még hivatalos versenyen nem indultam, de készülök a rajt-engedély vizsgára. 

Nemrég bekerültem a Magyar 7-es Női U18-as Rugby válogatottba, egy tornán vettem eddig 

részt, de remélem továbbra is képviselhetem hazámat ebben a sportban. 

Hogyan élsz, mik a terveid a jövőben? 

Jelenleg az időm nagy részét a sport és a tanulás veszi el. A jövőben is szeretnék a sporttal 

foglalkozni, és szeretnék még több időt a tanulással tölteni. 

El tudsz jönni a szülinapra? 

Igen, szeretnék ott lenni. 

 


